
1 
 

 
 
Woordje vooraf van de Voorzitter 
 
Beste mensen 
 
Het doet mij deugd een ieder weer te mogen begroeten via onze nieuwsbrief. 
 

 
 
We hadden een goede avond en wonnen van Les Cailloux met 5-2 en stelden zo onze 2e plaats 
veilig. Eef, Jolanda,Greet, Bert en Fred wederom bedankt voor een leuke competitie. 
Volgend jaar weer.  
 
Het team Randenbroek 1 is kampioen geworden en derhalve gepromoveerd naar de hoofdklasse. 
Arie, Edwin,Erik,Joost,Wilfried en Edwin van harte proficiat. 
 
Vele zullen het al wel weten maar Bram van de Bor gaat Randenbroek verlaten, ivm zijn verhuizing 
naar Zevenaar. Ze gaan dichter bij de kinderen wonen en zijn daar erg blij om. 
Wel vind hij het jammer om bij Randenbroek weg te gaan. Ook wij zullen Bram zeker missen, maar 
wij wensen hem en zijn vrouw nog vele gezonde jaren in het oosten des lands. 
Namens de vereniging heb ik hem op een woensdagmorgen een presentje mogen overhandigen, 
hetgeen zeer op prijs werd gesteld. 
 
Op 7 september is er een AED bijeenkomst gehouden onder de bezielende leiding van Peter 
Spek. Peter, bedankt voor je enthousiaste en duidelijke uitleg. 
 
Tevens blijven we alert op de gebeurtenissen met het Hogewegtracee, gezien de huidige 
financiële positie en het miljoenentekort van ons aller B & W lijkt het zo’n vaart niet te lopen maar 
het is een politiek gebeuren en al is de gemeente 7 miljoen extra kwijt, dan ben je nooit zeker, we 
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Na een nog al turbulente zomervakantie zijn de meesten van ons 
weer teruggekeerd op hun vertrouwde stek. 
Ik heb in de krant gelezen dat het de meest natte zomer was na 
die van 1906, nu heb ik die niet meegemaakt maar als dat waar 
is dan moet het in 1906 wel helemaal een puinzooi zijn geweest. 
Maar goed, gedane zaken nemen geen keer en we zullen het 
ermee moeten doen, volgende keer beter. 
 
Ik schrijf mijn stukje na de laatste CTC avond, wij mochten 
aantreden in Wijk bij Duurstede. 
We vertrokken in een colonne van 2 auto’s maar Fred kreeg het 
bijna voor mekaar om die ene volgauto ook nog kwijt te spelen. 
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proberen zoveel mogelijk op de hoogte te blijven en zullen veranderingen ook direct aan u 
doorspelen. 
Heeft u echter nieuws voor ons, speel dat dan ook door, Elly zal het graag in de nieuwsbrief 
verwerken. 
Verder gaan de diverse wintercompetities binnenkort van start en zo ook ons interne competitie die 
ik hierbij van harte bij u aan beveel. 
Helaas diende de wedstrijdcommissie de marathon van 10 september 2011 af te gelasten ivm TE 
WEINIG  inschrijvingen. 
Sorry maar dat vind ik erg triest, ik weet dat het een hele klus is 11 partijen te boulen maar het is 
ook een uitdaging. 
Misschien maar helemaal niet meer doen die marathon, en dan ook geen tete a tete toernooi 
meer, want ook dat moest er al uit. Al met al word de spoeling dan wel erg dun. 
Wat te doen, een moeilijke beslissing voor de wedstrijdcommissie.  
 
We hebben als bestuur ons werk weer opgepakt en proberen dat zo goed mogelijk te doen. Ik 
bespeur echter de laatste tijd best wel wat kritiek op ons beleid, en let wel opbouwende kritiek is 
altijd goed en daar kunnen we wat mee. 
Maar kom daar dan wel mee naar ons toe, speel het spel open en eerlijk en wij hebben een open 
oor. We weten dat er knelpunten zijn en doen ons uiterste best om die op te lossen. 
Realiseer u echter wel dat evt. veranderingen door ons niet altijd in korte tijd kunnen worden 
gerealiseerd. 
 
Ik wens u allen een fijn winterseizoen toe met veel spelplezier en sportiviteit. 
 
Henk Smit 
 

 

 

Mededelingen van de wedstrijd commissie 
 
Helaas is het zomerseizoen alweer ten einde en staat de winter weer voor de deur. 
Over de zomer periode is er door verschillende teams goede resultaten geboekt namelijk: 
Het team Randenbroek 1 bestaand uit Timo van Korlaar jr. Eric Jagtenberg en Dick Meijer zijn op 
o.r. als tweede geëindigd en gepromoveerd van de Hoofdklasse naar de Ereklasse proficiat. 
 
In de zonale competitie zone B deden twee team van Randenbroek mee namelijk in de 1ste klasse 
Randenbroek 2 bestaand uit Richard Gouw Edwin van de Ende en Jos van Dijk zijn geëindigd door 
o.r. op de dertiende plaats. 
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In de 2 klasse speelde Randenbroek 3 bestaand uit Ad Duister Timo van Korlaar sr en Vincent van 
de Veer dit team is geëindigd op de zevende plaats ook op o.r. 
 
In de afdeling competitie voor tripletten werd Randenbroek vertegenwoordigd door vier teams.  
Randenbroek 1 in de eerste klasse bestaand uit Corry van der Huurne Cees Bosveld en Bert Bos 
geëindigd op de tweede plaats. 
In de tweede klasse A speelde Randenbroek 2 met Wim Ridderikhoff Tonia Walraven en Sjoerd 
Pieterse deze zijn op de vijfde plaats geëindigd. 
Randenbroek 4 speelde in dezelfde klasse en zijn helaas geëindigd op de veertiende plaats en 
helaas gedegradeerd naar de derde klasse. 
Randenbroek 3  ingedeeld in de tweede klasse B bestaand uit Gerard de Jeger, Karel Stevens en 
Nico Veldman zijn geëindigd op de vierde plaats 
 

       
 
Tot slot Randenbroek 4 bestaand uit Cees Bosveld, ton Dijkman, Gerda Bosveld, Elly Dijkman, 
Evelien Dijkman en Eppie Booms uitkomende in de tweede klasse B en geëindigd op zesde plaats. 
 
Deze zomer hadden we voor het eerste keer een clubontmoeting met Celeritas uit Alkmaar. 
De ontmoeting kunnen we als zeer geslaagd beschouwen als het goed is word er volgend jaar in 
Alkmaar gespeeld en we hopen op zeker een goede opkomst als afgelopen keer zoniet  beter 
 
Helaas konden er enkele toernooien geen doorgang vinden door te weinig inschrijvingen zoals het 
Midzomer 1 doubletten toernooi en de Marathon 
Dit betreuren wij als wedstrijdcommissie ten zeerste en hopen voor volgend jaar dat het wel door 
gang kan vinden. 
 
Het winter seizoen begint op 1 oktober . 
Van af deze datum wordt er weer binnen gespeeld op de clubavonden tenzij er door de 
wedstrijdcommissie anders wordt beslist. 
Voor de winter staan zoals altijd weer enkele toernooien zowel voor eigen leden als toernooien 
voor licentie houders. 
Zo is er op zaterdag 29 oktober het herfsttoernooi gepland. 
Op zaterdag 18 december het kersttoernooi met de gebruikelijke lunch. 
Deze twee toernooien zijn alleen toegankelijk voor leden van Randenbroek. 
Op 20 november is er een doublettoernooi voor licentie houders gepland evenals 11 februari 2012  
  
We hopen voor zowel eigen als de licentie toernooien op een grote opkomst. 
 
Voor de komende winter staan ook weer de nodige competities op het programma zoals onze 
eigen interne doubletten competitie op de woensdagavonden. 

In de zomeravond competitie waren we als Randenbroek 
vertegenwoordigd met vier teams . 
Randenbroek 1 met Erik Van Holstein, Edwin 
Buis,Wilfried Zwerink, Joost van der Graaff Edwin van 
den Ende en Arie Buis speelde in de Eerste klasse en 
werden kampioen en promoveerde naar de Hoofdklasse. 
Randenbroek 2 met Wim Ridderikhoff,Toon Meijer,Henk 
Rijpkema,Paul Dijkman,Gerard Flos en Theo Hoveling 
kwamen uit in de tweede klasse D en eindigde op de 
vijfde plaats. 
Randenbroek 3 bestaand uit Bert Bos, Henk Smit, Fred 
Meijer, Eef Meijer, Jolanda Gouw en Greet Boersma 
kwamen uit in de tweede klasse A eindigde op de 2 
tweede plaats. 
 

YES 
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De datums  hiervoor zijn bij het schrijven van dit bulletin nog niet precies bekend mede dat dit 
afhankelijk is van het aantal inschrijvingen. 
de voorlopige data`s zijn 5-okt, 19-okt, 2-nov, 16-nov, 30-nov, 7-dec, 21-dec, 18-jan, 1-febr, 22-
febr, 29-febr, 14-mrt, 28-mrt. 
Let op dit zijn de voorlopige datums hier kan dus nog veranderingen in komen. 
Voor nadere informatie over de juiste datums is te vinden op het mededelingen bord in de kantine 
 
 

Afdeling competities:  
 
Winter Doublet Competitie 
 
Hierin is Randenbroek vertegenwoordigd met zeven teams te weten; twee teams in de eerste 
klasse en vijf teams in de tweede klasse. 
De speeldatums zijn: 13-okt, 27-okt, 10-nov, 24-nov, 15-dec, 12-jan, 26-jan, 9-febr,  
16-febr, 8-mrt. 
 

 
 
 
 
Winter Clubteam Competitie. 
 
Hierin is Randenbroek vertegenwoordigd met een team in de eerste klasse B en een team in de 
tweede klasse C 
Deze wordt op de zaterdagmiddagen gespeeld en wel op de volgende datums;  
1-okt,  15-okt,  5-nov,  19-nov,  17-dec, 7-jan,  21-jan,  4-febr,  18-febr,  10-mrt 
 
Voor de komende wintercompetitie die bij Randenbroek gespeeld wordt zijn wij nog op zoek naar 
eventuele vrijwilliger die bereid zijn om op deze competitie dienst willen doen als wedstrijdleider. 
Het gaat hierom om voor aanvang van de wedstrijden de licentie te controleren en kijken of de lijst 
voor invallers correct is ingevuld. 
Het gaat hierbij om de donderdag avonden 13-okt, 10-nov, 15-dec, 12-jan,  9-febr,  8-mrt. 
Men dient dan om 19.00 uur aanwezig te zijn en als de wedstrijden zijn begonnen kan men weer 
naar huis. 
Als er iemand is die zich geroepen voelt te willen helpen op een van boven genoemde avonden 
neem dan contact op met de wedstrijdcommissie. 
 
Voor vragen wensen of ideeën laat het ons weten en als wedstrijdcommissie gaan we zeker er 
mee aan het werk om te kijken of het mogelijk is er wat mee te doen 
 
 

Winter Tripletten Competitie. 
 
Hierin is Randenbroek vertegenwoordig met 
zes teams te weten; twee teams in de 
hoofdklasse  
Een team in de eerste klasse A; een team in 
de eerste klasse B en twee teams in de 
tweede klasse. 
De speeldatums zijn als volgt: 30-okt,  13-
nov,  11-dec,  15-jan,  12-febr, en  18 mrt. 
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 Instructieavond A.E.D gebruik 
 
Woensdagavond 7-9-2011 hebben wij instructie gekregen over het gebruik van de AED 
 
AED is het apparaat dat achter de wedstrijdtafel duidelijk zichtbaar is opgehangen. Het apparaat 
was gebruiksklaar, maar naast de beroepsmatig getrainde leden, voor de meesten onder ons iets 
vol vraagtekens. 
 
Peter  Spek heeft deze avond op deskundige wijze  ons duidelijk 
kunnen maken wat het apparaat doet voor het menselijk hart en 
hoe daar mee om te gaan. In het eerste deel van de instructie is 
met behulp van beeldpresentatie en schoolbord verteld wat er met 
het hart gebeurd als er storing is in het functioneren. Het 

slagingspercentage 
(overlevingskans) van 
reanimatie en toepassing van 
de AED is afhankelijk van de 
snelheid van de geboden hulp. 
Met de laatste handleiding ( protocol) zijn de kansen op succes 
enorm toegenomen. 
Gemiddeld is dit van 6% in 1970 toegenomen naar 50% . 
 
In het tweede deel werden meerdere praktijk oefeningen 

gehouden. Drie slachtoffers gaven flink werk aan de aanwezigen om de juiste omstandigheden en 
werkwijzen toe te passen. 
Het ging daarin niet slechts  om de AED , maar het complete scala aan noodzakelijke handelingen 
om een slachtoffer de juiste hulp te kunnen bieden. 
Al spoedig werd ons duidelijk dat er bij ons aanpassingen 

nodig zijn  om accuraat 
hulpmiddelen te kunnen inzetten. 
Ook voor vrijwilligers die een 
functie uitoefenen in het gebouw, 
zijn instructies nodig om 
hulpverleners te kunnen bijstaan. 
Denk aan melding aan 112 voor  
ambulance aanvraag. Opening 
van het hek naar het zwembad met de niet zichtbare sleutel. 

Aansturing van meerder mensen om de ambulance vanaf de weg, naar de ingang te kunnen  
geleiden. Hoe om te gaan met  deelnemers aan het boulen. Hoe wordt familie van het slachtoffer 
op de hoogte gebracht.  
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Aangezien in onze vereniging er nogal wat oudere deelnemers een hoger risico lopen als jongere, 
is het een aanbeveling om meer mensen bekendheid te geven aan dit soort redding gevende 
activiteiten.  De 10 aanwezigen zijn een ervaring rijker geworden, maar nog niet voldoende om 
garantie te geven aan de veiligheid binnen onze vereniging. 
 
Peter besluit de avond met de wens dat we de AED nooit nodig zullen hebben. 
 
 
 

                             Verhuur 
 
Bij tijd en wijle wordt het Boulodrome gebruikt voor festiviteiten waarbij het element Jeu de Boule 
altijd een sterke rol speelt. 
Het zijn vaak  deelnemers aan een bedrijfsuitje of een jubileumviering die graag kennis willen 
maken met onze nobele sport.  Onze vereniging werkt hier graag aan mee. Niet alleen om de kas 
te spekken, maar ook om aan onze doelstelling “bevordering van de boulesport” in breder kring 
gestalte te geven.  Zo geschiede op 19-9 dat een ploeg deelnemers, een bedrijfsuitje hadden met 
vele elementen. Het kennismaken met de boulesport was een van de elementen. Er was een strak 
programma omdat tevens diverse  klassieke voertuigen bereden zouden worden. Het strak zijn van 
het programma viel echter bar tegen omdat door verkeersdrukte er ongeveer een uur later gestart 
kon worden.  Gelukkig waren er vrijwilligers van onze club die bijzonder flexibele opstellingen  
hebben. Alles was intussen in gereedheid om 80 deelnemers te ontvangen en op weg te krijgen. 
Ook de banen waren in gereedheid gebracht om zo velen een balletje te laten gooien. 

 
 
Een buslading van  62 mensen 

arriveerden dus laat en werden met enige spoed naar ons Boulodrome geleid. Veel mensen 
voelden zich direct thuis en bevolkten ons luxueuze terras. 
Dit kon echter niet te lang duren , aangezien de 2CV, Vespa-scooter en Solexen keurig in het gelid 
gesteld op de bestuurders wachten op het parkeerterrein van het zwembad. 
In twee ploegen zou men verschillende voertuigen gebruiken en dan tussentijds overstappen op 
een ander type. Er waren echter mensen die bijzonder snel het parcours heden afgelegd en na 
een verfrissing  aan de bal wilden. Demonstratie was niet nodig. Een snelle uitleg van de 
basisregels was genoeg om de mensen aan het spel te krijgen. Binnen  een kwartier waren er al 
zoveel ploegen binnen dat de begeleiders handen vol kregen om  de boule-lustigen te 
ondersteunen.  Weldra was het hele terrein gevuld met enthousiaste mensen en kreten. 
Na  90 minuten was het gedaan met de pret werden hartelijk bedankt en konden we alles weer op 
orde gaan brengen.   Voor de vrijwilligers was het plezant om dit enthousiasme mee te maken en 

het kleurrijke schouwspel te bezien. Dat we met deze 
bezigheden, onze contributie laag kunnen houden hebben we 
dan wel te danken aan onze locatie en vrijwilligers. 
Hulde aan deze mensen en mocht U ook eens gelegenheid 
vinden zoiets mee te maken geef U dan op  als bar medewerker 
of spelbegeleider. Het bestuur zal U graag noteren en bij 
gelegenheid uitnodigen.  
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Mededelingen van de Barcommissie 
 
 

  
 
 
 

OPROEP 
 
Beste boulers, 
 
Wij zoeken vrijwilligers voor een eenvoudige maar wel belangrijke klus. 
 
Binnenkort gaan de wintercompetities van de afdeling weer van start. Voor de 
doublettencompetitie (WDC) op donderdagavond en de triplettencompetitie (WTC) op zondag 
moeten wij, als er in ons Boulodrome wordt gespeeld, zorgen dat er een 'wedstrijdleider' is. Deze 
heeft een erg beperkte taak: de uitslagenlijst klaarleggen, bij binnenkomst (voor de eerste partij) 
aan de hand van de lijst de licenties van de spelers controleren (alle teams moeten zich telkens 
voor de eerste partij melden), en eventuele invallerformulieren in ontvangst nemen. Als de eerste 
partij begonnen is, kun je in principe weer weg. 
 

        
 
 
Hartelijke groet, 
Sjoerd 

Het wil nog steeds niet erg lukken 
 
Nieuwe barmedewerkers zijn echt dringend nodig.  
 
Mocht U interesse hebben neem dan z.s.m. contact 
op met het bestuur. 

Dat betekent voor de donderdagavond dat je er om 19.00 uur moet 
zijn en in principe om 19.45 weer weg kunt. Op Zondag moet je er 
om 9.45 uur zijn, en kun je om 10.45 weer weg. 
 
Het gaat om de volgende donderdagen: 13 oktober, 10 november, 
15 december, 12 januari, 9 februari en 8 maart. 
en om 2 zondagen: 15 januari en 12 februari. 
Wil je nadere informatie, neem dan even contact met mij op. Ik zou 
het met alle plezier zelf doen, maar speel zelf in beide competities 
en geen enkele keer thuis. 
 


